
GP-PB-001

10000mAh

Sports camera, mobile phone, TWS Bluetooth headset, audio,outdoor lamp, 
etc.

 20W(max）

5V/3A、9V/2.22A、12V/1.67A

QC3.0/FCP/AFC

5V/3A  9V/2.22A  12V/1.67A

PD/QC2.0/QC3.0/FCP/AFC

Support USB-A/Type-C/battery charging slot can be used simultaneously        
-

Support

Support, automatic power-off within 1 minute after the device is fully charged

2.5hrs ( 20W fast charging input)

-20~60℃

Telesin PB001 Power Bank provides the perfect outdoor charging solution for sports 
camera batteries. Unique camera battery slot is designed to charge 2 sports camera 
batteries while storing them. Built-in 10000mah high capacity battery, it can charge 
fully about 4 Hero 9 -11 batteries and about six Hero 5 - 8 batteries.

User Guide

For Hero 11/10/9/8/7/6/5 Battery

Action Camera Battery 
Power Bank

Battery Slot

Cover

Power Switch
Power bank indicator light

Battery slot indicator light

USB-A port

Type-C port

Silicone Cover

Battery statusIndicator status

Red

Green

charging

Fully charged

(Put the battery into the slot, it starts charging)

Power bank statusIndicator status Please read this statement carefully and by using this product you will be deemed to have acknowledged and 
accepted it in full. Please check the product carefully before each use and do not use it if damaged or deformed. By 
using this product, you acknowledge and agree that you are fully responsible for your actions and the possible 
consequences of using this product.You undertake to use this product only for legitimate and lawful purposes. You 
understand and agree that ("Telesin") shall not be liable for any misuse, adverse effects, damages, injuries, penalties 
or other legal consequences arising directly or indirectly from the use of this product. The user should follow the 
precautions including but not limited to those mentioned herein. To the extent Telesin reserves the right to interpret 
and modify this commitment within the limits of national laws and regulations.

Disclaimer

www.telesin.cn

使用方法产品介绍 按键功能 规格参数

指示灯状态

Telesin PB001移动电源为运动相机电池提供了完美的户外充电方案。独特的相机电池

槽设计，可收纳2颗Hero电池的同时对hero电池进行充电。内置10000毫安时大容量电

池，可充满约4颗Hero9~11电池和约6颗Hero5~8电池。

电池槽

电池槽盖

电源开关

移动电源电量指示灯

电池槽充电指示灯

USB-A 接口

Type-C 接口
硅胶盖

相机电池状态指示灯状态

红色

绿色

充电中

已充满

(电池放入电池槽，开始充电)

移动电源状态指示灯状态

给设备充电中

电量不足3%，需要充电

设备充满自动关机/电量已耗尽

常亮

第一颗灯闪烁

熄灭

免责声明
请仔细阅读本声明，一旦使用本产品，即视为对本声明的全部认可和接受。每次使用前，请仔细检查产品，若
出现破损、变形，请勿使用。使用本产品，就意味着您认可并同意，您将对使用本产品的行为和可能产生的后
果负全部责任。您承诺仅会出于正当合法的目的使用本产品。您理解并同意，对于直接或间接因使用本产品而
造成的滥用、不利影响、损害、伤害、惩罚或者其他法律后果，泰迅数码有限公司（以下简称 “Telesin”）将不
承担任何责任。用户应遵循包括但不限于本文提及的使用注意事项。在国家法律法规范围内，本承诺解释权、
修改权归 Telesin 所有。

为运动相机电池充电1

为手机等其他设备充电2

Type-C功能

打开电池保护盖，放入相机电池

充电指示灯和移动电源电量灯
亮起，相机电池充电中。

开盖充电指示灯显示绿色，则电池充满。

注意：电池充满后，若移动电源未连接其余设备，
则移动电源的电量指示灯会在1分钟后熄灭。

绿灯已充满 红灯充电中 电量指示灯充电指示灯

步骤1：用USB线插入移动电源USB-A接口
步骤2：连接设备，即插即充
步骤3：设备充满后，移动电源会在1分钟内自动给设备断电

步骤1：Type-C to Type-C数据线插入移动电源Type-C接口
步骤2：连接设备，即插即充
步骤3：设备充满后，移动电源会在1分钟内自动给设备断电。

给移动电源充电3

步骤1：将USB线Type-C端插入移动电源Type-C接口
步骤2：将USB线另一端连接充电器
步骤3：移动电源充电指示灯亮起开始充电

* 建议搭配PD20W充电器快速充电，充电时长约2.5小时。

电 源 放 电

电量 指示灯状态

闪烁灯亮灯 熄灭

＜3%

3%-25%

25%-50%

50%-75%

＞75%

电 源 充 电

电量 指示灯状态

＜25%

25%-50%

50%

50%-75%

充满

电 源 异 常

状态 指示灯状态

过温保护

USB-A、TYPE-C端口过流

短按按键

注意事项
·电源长时间不使用时，请及时拔掉电源，将其放在干燥通风的地方；
·电池在使用过程中，请根据所需供电设备选择相应供电输出口；
·建议电源在0-45℃温度环境中使用，否则可能损坏电源，降低电源寿命；
·使用中或刚使用后电源会发热是正常现象；
·在低温环境中，电源性能会下降，为保持电源性能，建议你将电源保持温暖状态；
·电源如长时间不用请将电源置于干燥阴凉处；
·严禁将电源放置炎热或寒冷的地方；
·为维护电源功能每6个月重复一次充/放电过程，并半电存储；
·禁止在强静电和强磁场的地方使用;
·禁止用尖峰金属或重量物品挤压电源;
·禁止将电源投火中;
·禁止将电源投水中或其它有腐蚀性液体中;
·禁止私自拆除电源，因内部有电芯防止起火;
·禁止将电源放在强烈振动环境下使用。

长按按键2S
电量查询 关闭电量且关机

Hero 8/7/6/5 电池
需搭配电池托使用

Solid on

Less than 3% power, 
need to charge

Charging devices

Devices fully be charged
/Power Bank run out of battery

First light blinks

Off

20221128

深圳市泰迅数码有限公司 江虾仔 
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卡纸类生产检验标准
1.包装盒尺寸允许误差范围±1mm
2.模切整齐，无爆边，无皱角，爆角
3.印刷清晰，颜色准确，无色系偏差，无墨点，脏污，允许走位±1.5mm
4.粘贴位齐平，无残胶，溢胶
5.划痕允许范围A级面：无触感L≤20mm,w≤0.5mm,QTY≤1mm可接受,
                           B级面：无触感L≤30mm,w≤1mm,QTY≤2mm可接受,              

包装未注尺寸公差：

图
纸
变
更
历
程

外箱/纸板未注公差：±3mm
彩盒纸类未注公差：±1mm
吸塑未注公差：±0.5mm

丝印/雕刻纸板未注公差±0.2mm
泡棉未注公差±0.5mm
布包未注公差±1mm

1

GoPro电池收纳式移动电源

105g铜版纸 100x95mm

GP-PB-001

GoPro电池收纳式移动电源-说明书

USB-A充电功能

相机电池槽

Gopro hero 11/10/9/8/7/6/5 电池

4.35V/900mA(Max)*1，4.35V/900mA(Max)*2

150 mins（Hero9/10/11电池）

适配电池

输出功率

充电时长

移动电源

型号

容量

可充设备

输入/输出功率

USB-A Output V.

USB-A Support

Type-C Input/Output V.

Type-C Support

多口同时输出

边用边充

断电保护

充电时长

储存温度

GP-PB-001

10000mAh

运动相机，手机，TWS蓝牙耳机，音响，户外头灯等

20W(max）

5V/3A、9V/2.22A、12V/1.67A

QC3.0/FCP/AFC

5V/3A  9V/2.22A  12V/1.67A

PD/QC2.0/QC3.0/FCP/AFC

支持,  USB-A/Type-C/电池充电槽可同时使用

支持

支持，设备充满后 1 分钟内自动断电。

2.5hrs（20W快充输入时）

-20~60℃

仅使用 USB-A 时，支持快充 20W(max)
仅使用 Type-C 时，支持快充 20W(max)
同时使用 USB-A 与 相机电池槽 时，USB-A口支持快充
同时使用 Type-C 与 相机电池槽 时，Type-C口支持快充
同时使用 USB-A 与 Type-C 时，移动电源无快充功能，A口/C
口均只能常规充

快充功能

公司：深圳市泰迅数码有限公司
地址：广东省深圳市龙岗区坂田街道万科城社区百瑞达大厦B座5楼526室

Address/ 住所 /Adresse/indirizzo/habla a/Morada/адрес：
Room 526,5/F,Block B,Bairuida Building,Vanke City Community,
Bantian Street,Longgang District, Shenzhen,Guangdong,China.518000

Company/ 会社概要 /Empresa/Azienda/Unternehmen/Компания：
Shenzhen Telesin Digital Co.,Ltd

步骤.1 步骤.2

步骤.3 步骤.4

按压电池，确保与底部充电端接触良好

Charge for sports camera battery1

Charge for phones and other devices2

Type-C function

Indictor of battery slot and 
power bank on, camera batterise 
start charging.

The battery is fully charged when the 
indicator is solid green.

Note: When the battery is fully charged, and 
the power bank is not connected to another 
device, the power bank indicator will be off 
after 1 minute.

Green Indicator
Fully charged

Red Indicator
Charging Power bank indicatorBattery slot indicator

Step 1. Use the USB cable into the power USB-A port
Step 2. Connect the device and start charging
Step 3. Once the device is fully charged, the power bank will be automatic power off within 1min.

1. Plug Type-C cable to the Type-C port.
2. Connect a device then it starts charging.
3. Once the device is fully charged, the power bank will be automatic power off within 1min.

Charge for power bank3

Step 1: Plug the cable into the Type-C port of the  power bank
Step 2: Connect the other end of the USB cable to the charger 
Step 3: Power bank indicator lights up to start charging

* Recommended to use PD20W charger for fast charging, charging time is about 2.5 hours

Power output status

Electric quantity Indicator status

light blinksLight on Light off

＜3%

3%-25%

25%-50%

50%-75%

＞75%

Power Input status

Electric quantity Indicator status

＜25%

25%-50%

50%

50%-75%

Fully charged

Error

Status Indicator status

Over temperature protection

The USB-A and TYPE-C ports are overflowed

Press the button once

Attentions
1. When the power bank is not used for a long time, please disconnect it in time and put it in a dry and ventilated place.
2. During the use of the battery, please select the corresponding power bank output port according to the required 
power supply equipment.
3. It is recommended that the power supply be used in a 0-45°C temperature environment, otherwise it may damage 
the power bank and reduce its life.
4. It is normal for the power bank to become hot during or just after use.
5. In low temperature environments, the performance of the power bank will deteriorate. To maintain the performance 
of the power supply, it is recommended that you keep the power supply in a warm state and load it into your 
equipment before use.
6. It is strictly forbidden to leave the power bank in a hot or cold place. To maintain the function of the power bank, 
repeat the charging/discharging process once every 6 months and store it at half power.
7. Do not use in areas with strong static electricity or magnetic fields, as this could damage the safety protection of the 
power bank and pose an unsafe risk. 
8. Do not squeeze the power bank with spiky metal or heavy objects.
9. Do not throw the power bank into the fire.
10. Do not put the power bank into water or other corrosive liquids.
11. It is forbidden to dismantle the power bank without permission, because there is a battery prone to fire inside .
12. Do not use the power bank in strong vibration environment.

Press the button for 2 seconds
Power enquiry Power off

Hero 8/7/6/5 batteries need
to be used with battery tray

USB-A port charging

Camera battery slot  

Compatible battery

Output power

Charging time

Power Bank

1. Fast charging 20W(max) with USB-A only.
2. Fast charging 20W(max) when using Type-C only.
3. USB-A port supports fast charging when using both USB-A and the camera 

battery slot.
4. Type-C port supports fast charging when using both Type-C and camera 

battery slot.
5. When using USB-A and Type-C at the same time, the power bank does not 

have fast charging function. A/C port can only be charged normally.

Fast charging function 

8

8

Step.1 Step.2

Step.3 Step.4

Press batteries to ensure good 
contact with bottom.

Product introduction How to use About button Specification

Indicator status

Open the cover, and insert 
the batteries

Model 

Capacity

Rechargeable devices   
-

Input/output power

USB-A Output V.

USB-A Support 

Type-C Input/Output V. 

Type-C Support 

Multi-port 
simultaneous output 

Charging while in use

Power-off protection

Charging time

Storage temperature 

株式会社成洋

株式会社成洋

8

8

GoPro hero 11/10/9/8/7/6/5 battery

4.35V/900mA(Max)*1, 4.35V/900mA(Max)*2

150 mins (Hero 9/10/11 batteries)
120 mins (Hero 8/7/6/5 batteries)

120 mins（Hero8/7/6/5电池）


